
Referat – Styremøte i Vollheia VA SA 
 

Dato/tid   : Onsdag 16.10.2019 kl. 18.00, Asker 

Deltagere : Ragnar Sand Fuglum, Tonje Hagen Geiran, Tor Olsen,  

  Trond Øverås, Øyvind Rørslett 

 

Fraværende : Lars Henrik Sønstebø 

 

Referent   : Ragnar 

 

Neste møte   : Ikke avtalt/tas på epost 

 

 

1. Oppfølgingssaker 

Driftsavtale: Vi har ikke fått noe tilbud fra Erling Olsen AS på driftsavtale. Ragnar purrer. 

 

Kommunal overtakelse av pumpestasjon og sjøledning: Kommunen har nå signert 

justeringsavtalen som innebærer at kommunen overtar eierskap og drift av pumpestasjon og 

sjøledning. Utbyggingsselskapet kan derved avvikles. Se egt punkt. 

 

2. Årsmøtene 2019 

Årsmøtene ble avholdt etter planen. Protokoll er godkjent og signert. Disse legges på 

hjemmesiden. 

 

3. Tilknytning av nye medlemmer 

Erling Olsen AS forbereder etablering av tilknytning til tre nye medlemmer på Vollheia og 

etablering av en tidligere bestilt stikkledning på Ormdalen. P.t. mangler grunneieravtale på 

Vollheia. Når grunneieravtale om trase foreligger vil Erling Olsen AS kunne prissette 

arbeidene. 

 

Ragnar utarbeider medlemsavtaler for de tre på Vollheia; Gjernes, Eriksen og Havnen/Havdal 

ut fra tidligere angitt betingelser. Oppgjør for fellesledninger fordeles på 2019 og 2020 for å 

fordele inntektene til selskapet. Dette innebærer at det ikke blir nødvendig å fakturere 

årsgebyrer til medlemmene i 2019 og 2020. 

 

4. Avvikling av utbyggingsselskapet 

Nå når Risør kommune har overtatt pumpestasjon og sjøledning kan utbyggingsselskapet 

avvikles. Følgende aksjonspunkter gjøres trinn for trinn: 

1) Regnskapet avsluttes v/Øyvind. 

2) Konto på utbyggingsselskapet gjøres opp og overføres driftsselskapet v/Øyvind 

3) Det meldes opphør til Brønnøysundregisteret v/Øyvind og Ragnar.  

4) Akontobeløp til nye medlemmer faktureres (ca kr. 50.000) v/Øyvind 

5) Mva-registrering av driftsselskapet v/Øyvind og Trond (bistår) 

6) Etterfaturering av mva for nye medlemmer. 



 

5. Eventuelt 

Tilbud på driftsavtale med Erling Olsen AS purres opp. Alternativt kan en tenke seg å 

innhente tilbud fra mer lokale leverandører enn Erling Olsen AS. 

Etterskrift: Etter purring har vi fått et tilbud. Dette diskuteres i neste styremøte. 

 

Klage fra medlemmer på Vollheia vedr avgreningspunkter som står i vann sjekkes med 

referatet. Styret mener dette fortsatt er en reklamasjonsfeil. Erling Olsen AS er uenig. Tilbud 

innhentes. Referater og dokumentasjon sjekkes. 

 

Pga maskinarbeid og «pakking» av grunnen i ledningstraseen er det blir flere vannproblemer 

på noen av stiene. Styret vurderer eventuelle tiltak til våren i samarbeid med vellene.  

 


